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رئیس سازمان فناوری اطلاعات با اشاره به اهمیت 
راه اندازی و توسعه دیتاسنتر، گفت: در ارائه خدمات 
فناورانه پایه به مردم، دیتاســنتر نقش کارخانه 
تولید و ذخیره ســازی را ایفا می کند و مردم باید 
اطمینان پیدا کنند که داده های ذخیره شده آن ها از 
حداقل های لازم برای تضمین امنیت و پیوستگی 

خدمات برخوردار است. 
با توجه به اهمیــت و نقش مراکز داده به عنوان صنعت مادر 
و اســتراتژیک در فضای مجازی و لزوم توسعه ارائه خدمات 
کاربردی در کشــور و به منظور ایجاد انگیزه با رویکرد حمایت 
و ارزش گذاری در چارچوب رقابت در ارتقای فناوری، مزیت در 
افزایش کیفیت، انطباق با تقاضای بازار و ایجاد توازن مطلوب، 
بر اساس الزامات اسناد بالادستی و اهداف و تکالیف قانونی و 
همچنین به استناد مصوبات کمیسیون تنظیم مقررات ارتباطات 
در راستای حمایت از سرمایه گذاری بخش خصوصی و صیانت 
از حقــوق ارائه دهندگان و اســتفاده کنندگان از خدمات مراکز 
داده، سازمان فناوری اطلاعات ایران، شناسایی، ساماندهی و 
رتبه بندی مراکز داده بخش غیردولتی )خصوصی و تعاونی( را 
بر اساس توافق نامه همکاری با سازمان نظام صنفی رایانه ای 
کشور برای برون سپاری این خدمت را در دستور کار خود قرار 

داده است.
عیسی زارع پور -وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات درباره لزوم 
راه اندازی پنجره واحد خدمات دولتی گفته بود: در لایحه بودجه 
تبصره ای پیش بینی کردیم که دستگاه ها را مکلف می کند پنجره 
واحد خدمات دستگاه خود را ارائه کنند و در گام دوم پنجره واحد 

خدمات دولتی به شکل ملی راه ندازی می شود. مردم باید با یک 
بار ورود به سامانه و احراز هویت بتوانند به تمام خدمات دسترسی 
پیدا کنند. با راه اندازی خدمات دولت ملی هوشــمند، خدمات 
عمومی و خصوصی به راحتی انجام می شود، البته ما گام به گام 

پیش می رویم تا این خدمات از طریق پنجره واحد انجام شود.
در این راستا و به نقل از وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات، 
مراســم اعطای گواهینامه ارائه دهندگان خدمات مراکز داده 
با همکاری سازمان فناوری اطلاعات و سازمان نظام صنفی 

رایانه ای به دو شــرکت خصوصی افرانت و رسانه آوابرید روز 
گذشته با حضور محمد خوانســاری، معاون وزیر ارتباطات و 
فناوری اطلاعات و رئیس سازمان فناوری اطلاعات؛ سیدحسین 
هاشــمی، رئیس و برات قنبری دبیرکل سازمان نظام صنفی 

رایانه ای کشور برگزار شد.
خوانساری در این جلسه با اشاره تأکیدات مقام معظم رهبری 
مبنی بر واگــذاری امور به مردم گفت: این جلســه مصداق 
فرمایشــات و تأکیدات مقام معظم رهبری اســت که شاهد 

هستیم امروز با عقل و منطق و با استفاده از ظرفیت بسیار مؤثر 
سازمان نظام صنفی به عنوان نماینده بخش خصوصی گواهینامه 
ارائه دهندگان خدمات مراکز داده به این دو شرکت اعطا می شود.
وی در ادامه با اشاره به ضرورت تسری تعامل سازمان فناوری 
اطلاعات و نظام صنفی رایانه ای کشور به سایر بخش ها تأکید 
کرد که این نوع تعامل می تواند به الگویی برای سایر بخش های 

دولتی از منظر تعامل با بخش خصوصی تبدیل شود.
رئیس سازمان فناوری اطلاعات با اشاره به اهمیت راه اندازی و 

توسعه دیتاسنتر در کشور گفت: در ارائه خدمات فناورانه پایه به 
مردم، دیتاسنتر نقش کارخانه تولید و ذخیره سازی را ایفا می کند 
و از این منظر باید به آن ها این اعتماد و اطمینان داده شود که 

زیرساخت این خدمات، امن و پایدار است.
خوانســاری افزود: مردم باید این اطمینــان را پیدا کنند که 
داده های ذخیره شــده آن ها در دیتاسنترها از حداقل های لازم 
برای تضمین امنیت و پیوســتگی خدمات برخوردار است که 
خوشــبختانه در بخش خصوصی ظرفیت های بسیار خوبی 
شــکل گرفته است و تاکنون ۲۱ شــرکت متقاضی ارزیابی و 
رتبه بندی قــرار دارند. اگر می خواهیــم دولت الکترونیکی را 
توســعه دهیم باید ابر دولت الکترونیکی را در دستور کار قرار 
دهیم که اتفاقاً در دســتور کار هم قرارگرفته است و امیدواریم 
با ظرفیت هایی که ایجاد می شود بتوانیم سرویس مطمئنی را در 
دولت الکترونیکی به همه مردم ارائه دهیم.رئیس سازمان فناوری 
اطلاعات بابیان اینکه یکی دیگر از اولویت های سازمان فناوری 
اطلاعات در دوره جدید راه اندازی و توسعه پنجره واحد خدمات 
دولت الکترونیکی است گفت: فاز نخست این پنجره واحد تا یک 
ماه آینده راه اندازی خواهد شد. در این شرایط برای پنجره واحد 
خدمات دولت الکترونیکی باید مراکز داده مطمئنی به منظور ارائه 
خدمت ایجاد شود.حسن هاشمی -رئیس سازمان نظام صنفی 
رایانه ای کشور- هم در این جلسه بابیان اینکه بحث شبکه ملی 
اطلاعات بحث روز کشور است تأکید کرد که برای توسعه شبکه 
ملی اطلاعات باید ظرفیت های لازم در حوزه دیتاسنتر را افزایش 
دهیم که کمک بخش خصوصی می تواند در این زمینه تحول 

عظیمی ایجاد کند.

رئیس سازمان فناوری اطلاعات:

داده های ذخیره  شده مردم باید امنیت داشته باشد 
مدیرکل ارتباطات:

۲۱۰۰ کیلومتر شبکه فیبرنوری در قم زیربار است
 مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات قم از زیربار بودن ۲ هزار و ۱۳۲ کیلومتر 
فیبرنوری در این استان برای برقرار ارتباطات پایدار و پر سرعت خبر داد و 
گفت: شبکه فیبرنوری شهری هزار و ۱۰۶ کیلومتر و شبکه فیبر بین شهری 

و روستایی نیز هزار و ۲۶ کیلومتر است. 
بــه گــزارش از اداره کل ارتباطات و فناوری اطلاعات قم، جواد غلام با اشــاره به اهمیت 
سامانه های نت سنج پلاس و ایکس. دی. اس .ال پلاس که به مشتریان امکان حق انتخاب 
با توجه به مشاهده و ارزیابی مقایسه ای کیفیت سرویس اینترنت، نحوه پشتیبانی و وضعیت 
پوششی را می دهد اظهار داشت: توسعه تلفن ثابت در راستای توسعه اینترنت پهن باند ثابت 
دارای اهمیت بوده و همان طور که مشاهده می شود در حال حاضر مردم به دلیل پهنای باند 

بیشتر اینترنت همراه از این نوع اینترنت بیشتر از اینترنت ثابت استفاده می کنند. 
غلام پور با اشاره به تلاش هایی که در استان در این حوزه انجام شده تصریح کرد: در مرحله 
اول طرح »تار« ۱۰۴ کیلومتر به فیبر نوری در استان اختصاص داده شد و در مرحله دوم طرح 
نیز تار ۱۵۰ کیلومتر به فیبر نوری استان تخصیص خواهد شد.  مدیرکل ارتباطات قم تصریح 
کرد: ۱۷۸ روســتا از بین ۲۲۵ روســتا دارای تلفن ثابت خانگی و ۱۷۹ روستا دارای ارتباطات 
ثابت و ۱۶۱ روستا نیز دارای اینترنت پرسرعت پهن باند ثابت می باشند. همچنین افزود: در قم 
۱۳۱ هزار و ۵۲۸ پورت اینترنت پرسرعت از مخابرات و ۶۹ هزار ود۲۵۰ پورت از سایر شرکت ها 

واگذار شده است.

رونمایی از گوشی Huawei JLN-AL ۰۰ در ماه جاری 
شرکت هوآوی گوشی JLN-AL ۰۰ را طوری طراحی کرده که از سیستم 

عامل هارمونی این شرکت پشتیبانی خواهد کرد. 
به نظر می رسد، شرکت هوآوی از گوشی هوشمند  JLN-AL۰۰ در اوایل ماه جاری به طور 
رسمی رونمایی می کند. براساس گواهیTENAA در حال حاضر تصاویری از این گوشی 
منتشر نشده است.به گزارش  گیزموچاینا، در دسامبر ۲۰۲۱، یک گوشی مرموز از هوآوی با 
شماره مدل JLN-AL۰۰ در پلتفرم گواهی TENAA چین مشاهده شد که این از اتصال 
۴G پشتیبانی می کند.گفته می شود، گوشی هوشمند Huawei JLN-AL۰۰ دارای یک 
پنل LCD بزرگ ۶.۷۸ اینچی است که وضوح آن x ۱۰۸۰ + Full HD ۲۳۸۸  خواهد 
بود. گواهی TENAA نشان می دهد که این دستگاه به پنج دوربین مجهز شده است. این 

گوشی یک دوربین در جلو و یک دوربین چهارگانه در قسمت پشت دارد.
دوربین های قســمت پشتی ۱۰۸ مگاپیکسلی، ۸ مگاپیکسلی و دو دوربین ۲ مگاپیکسلی 
هستند. این دستگاه قادر به فیلمبرداری ۴K است که در قسمت جلویی آن از دوربین سلفی 
۱۶ مگاپیکسلی استفاده خواهد شد. همچنین این گوشی توسط یک تراشه ناشناس هشت 

هسته ای ۲.۴ گیگاهرتزی پشتیبانی می شود.
گوشی هوشمند Huawei JLN-AL۰۰ دارای باتری با ظرفیت ۳۹۰۰ میلی آمپر ساعت 
است که گواهی ۳C  نشان می دهد، این گوشی به پشتیبانی از شارژ سریع ۶۶ واتی مجهز 
خواهد شــد. همچنین یکی از جذابیت های مهم Huawei JLN-AL۰۰ این است که 
روی سیستم عامل HarmonyOS اجرا می شود. HarmonyOS نام سیستم عامل 
جدید هوآوی است.براساس گزارشات دریافتی گوشی Huawei JLN-AL۰۰ مجهز به 
۸ گیگابایت رم، ۱۲۸ گیگابایت و ۲۵۶ گیگابایت حافظه داخلی خواهد بود. از دیگر قابلیت های 
این گوشی طراحی یک اسکنر اثر انگشت است. همچنین این گوشی دارای ابعاد ۱۶۴.۶۴ در 
۷۵.۵۵ در ۷.۹۴ میلی متر و وزن ۱۹۱ گرم اســت که می توان در رنگ های مشکی، سفید و 

آبی آن را خریداری کرد.

 آیپد ایر با صفحه نمایش OLED سال ۲۰۲۴ 
وارد بازار می شود 

شرکت های اپل و سامسونگ در حال تلاش برای پیدا کردن راهی جهت 
عرضه آیپد با صفحه نمایش OLED در سال ۲۰۲۴ هستند. 

چندی پیش اطلاعات منتشر شده نشان داد که سامسونگ صفحه نمایش OLED آیپد را 
می سازد. حال منابع آگاه از احتمال عرضه این محصول جدید اپل در سال ۲۰۲۴ خبر می دهند.
البته مسئولین اپل فقط در صورت دریافت سفارش های بالا این دستگاه را وارد بازار می کنند. 
سپتامبر ۲۰۲۱ عرضه آیپد ایر OLED به دلیل مشکلاتی از جمله هزینه، روشنایی و دوام 
لغو شده بود. به گفته The Elec غول فناوری مستقر در کوپرتینو به محض دریافت سفارش 
کلان، این دســتگاه را در دسترس عموم قرار می دهد. در ابتدای پروژه، سامسونگ یک پنل 
OLED تک پشته را در نظر گرفته بود؛ اما درخواست اپل مبنی بر دوام و روشنایی بالای 
این محصول سبب تغییر تصمیم سامسونگ و تولید پنل OLED پشت سر هم دو پشته شد. 
 iPad Air طبق گزارش ها، اپل و سامسونگ به دلیل هزینه سنگین ساخت این پنل، ارتقاء
۲۰۲۲ را لغو کردند. بر اساس آمار The Elec توسعه پنل نمایشگر شرکت کره ای با همکاری 
Ulvac ژاپن برای استفاده در پنل OLED IT نسل ۸.۵ از ژانویه ۲۰۲۲ مجددا ادامه پیدا 
خواهد کرد. با ادامه این روند مثبت شاید سامسونگ و اپل به هدف خود برای عرضه آیپد با 
صفحه نمایش OLED در سال ۲۰۲۴ دست پیدا کنند. حتی احتمال دارد اپل برای تولید و 

عرضه این iPad با شرکت LG قرارداد جدید را امضا کند.

گجت پوشیدنی فشار خون کاربر را می سنجد
 دســتبندی ابداع شــده که با تاباندن پالس های نور به پوست و رگ ها 
می تواند فشــار خون افراد را به طور خودکار اندازه گیری کند و به یک اپ 

موبایل مخصوص بفرستد.
افرادی که فشار خون بالا دارند، بیشتر اوقات از دستگاه هایی برای سنجش این نشانگر طی 
روز استفاده می کنند.اندازه گیری فشار خون نه تنها یک دردسر است بلکه همیشه نیز دقیق 
نیست. در همین راستا شرکت »آکتیا«)Aktiia( گجت پوشیدنی برای این منظور طراحی 

کرده است.
این محصول در ســال ۲۰۲۱ میلادی در انگلیس، سوییس، آلمان، اتریش، فرانسه، ایرلند 
و ایتالیا رونمایی شده است. اما شرکت در نمایشگاه محصولات الکترونیکی مصرفی آمریکا 

در CES۲۰۲۲ میلادی نیز محصول را معرفی و اعلام کرد در آمریکا نیز عرضه می شود.
بخش ســخت افزاری سیســتم آکتیا شامل یک دســتبند اســت که می توان آن را به 
 طور مداوم روی مچ بســت. این دســتگاه با اســتفاده از فرایندی به نام فوتوپلیتسموگرافی 
) Photoplethysmogram یا تغییر حجم سنجی نوری( پالس های نور سبزی منتشر 

می کند که از پوست رد می شود و به رگ های زیر آن می رسد.
با تحلیل انعکاس نور در گیرنده های نور زیر دســتبند، می توان تغییر قطر رگ ها در هر 
ضربان قلب را تعیین کرد. در مرحله بعد از این اطلاعات برای محاسبه فشار خون کاربر استفاده 
می شــود. داده های مذکور به یک اپ موبایل منتقل می شود که سابقه فشار خون کاربر را 
نیز حفظ می کند. به این ترتیب پزشکان این افراد نیز می توانند تغییرات نشانگر در گذر زمان 

را بررسی کنند.
دستگاه قادر اســت به طور خودکار هر هفته ۵۰ خوانش در روز و شب و همچنین حالات 
مختلف بدن انجام دهد.این درحالی است که دستگاه های معمول سنجش فشار خون خوانش 

کمتری انجام می دهند و برای استفاده از آن بدن باید در حالات خاصی باشد.
آکیتا هم اکنون در اروپا در مرحله آزمایش بالینی است و به زودی در آمریکا نیز با همکاری 

بیمارستان زنان و بریگام )زیرمجموعه دانشگاه هاروارد( آزمایش می شود.

 CES شرکت سامســونگ الکترونیکس در جریان نمایشگاه
۲۰۲۲ اقدامات خود برای ســازگاری بیشتر لوازم خانگی این 
شرکت با محیط زیست را اعلام کرد. با این اقدامات، سامسونگ 
از طریق محصولات و خدمات نوآورانه ای که می تواند در زندگی 
روزمره مورد استفاده قرار گیرد، به حفظ پایداری محیط زیست 

کمک می کند.  
هیسون یانگ، رئیس بخش تجربه مشتری لوازم دیجیتال سامسونگ گفت: 
»در نمایشگاه CES ۲۰۲۲ توضیح دادیم که سامسونگ چگونه در راه مقابله 
با برخی از مهم ترین تهدیدات محیط زیســت و کمک به توسعه پایدار جهان 
مشارکت خواهد کرد. همکاری برای مبارزه با آلودگی میکروپلاستیک، کمک 
به مصرف کنندگان برای کاهش مصرف انرژی، کاهش ضایعات با اســتفاده از 
پلاستیک بازیافتی و تغییر بسته بندی  محصولات به بسته بندی های سازگار با 
محیط زیســت، برخی از فعالیت هایی هستند که ما روی آن ها کار می کنیم تا 
راهکارهای اجرایی برای مشــکلات زیست محیطی پیدا کرده و آینده ای پایدار 

ایجاد کنیم«.
فناوری برای کاهش آلودگی

سامســونگ در همکاری جدید خود با شرکت آمریکایی پوشاک پاتاگونیا کار 
می کند. همانطور که در CES ۲۰۲۲ رونمایی شد، این همکاری با پرداختن به 
موضوع میکروپلاستیک ها و تاثیر آن بر محیط زیست اقیانوس ها، پایداری محیط 

زیست را ارتقا خواهد داد. 

وینسنت استنلی، مدیر اجرایی ارشد پاتاگونیا، افکار خود را در طول سخنرانی 
اصلی سامسونگ در مورد اهمیت این همکاری و مسیری که در پیش خواهد 
گرفت، به اشتراک گذاشت و آن را نمونه ای دانست از این که چگونه شرکت ها 
می توانند به »تغییر روند تغییرات آب و هوا و بازگرداندن سلامتی به طبیعت« 

کمک کنند.
پاتاگونیا به دلیل تعهد خود به استفاده از مواد نوآورانه ای که آسیب های زیست 
محیطی را کاهش می دهد، مشــهور است. این شرکت پوشاک از راهکارهای 
مختلفی مثل آزمایش محصول، اشتراک گذاری تحقیقات خود و تسهیل معرفی 
به سازمان غیردولتی Ocean Wise به سامسونگ کمک می کند. سامسونگ 
ســعی دارد محصولات خود را با ویژگی های سازگار با محیط زیست که برای 

کمک به غلبه بر اثرات منفی میکروپلاستیک ها طراحی شده اند، بهبود ببخشد.
به تازگی دســتگاه تصفیه آب Bespoke سامســونگ موفق به کســب 
تاییدیه های مربوط به فیلتر کردن ذرات با اندازه ۰.۵ تا ۱ میکرومتر از موسسه 
NSF International در ایالات متحده شد. این ذرات فوق العاده ریز شامل 
میکروپلاستیک ها می شود. سامسونگ یکی از اولین تولیدکنندگان دستگاه های 

تصفیه آب است که این گواهینامه را دریافت کرده است. 
 صرفه جویی بیشتر در انرژی و تشویق به استفاده بیشتر

 از انرژی سازگار با محیط زیست
برای کمک به مصرف بهتر انرژی و حمایت از زندگی پایدار، سامسونگ همچنین 
با Q CELLS همکاری کرده است تا ویژگی جدید یکپارچه سازی خانه با 

 SmartThings Energy انرژی صفر )مصرف حداقلی انرژی( را برای
ایجاد کند. این ویژگی داده های تولید و ذخیره سازی را از پنل های خورشیدی و 
سیستم های ذخیره انرژی فراهم می کند تا به کاربران در ایجاد خودکفایی انرژی 
کمک کنــد. SmartThings Energy به مصرف برق دســتگاه های 
متصل مصرف کنندگان نظارت می کند و راهکارهای صرفه جویی در مصرف 
 SmartThings .انرژی را بر اساس الگوهای مصرف آن ها توصیه می کند
Energy با شراکت Wattbuy در ایالات متحده و Uswitch در بریتانیا، 
به کاربران اجازه می دهد تا از مقرون به صرفه ترین ارائه دهنده انرژی در منطقه 

خود استفاده کنند.
افزایش استفاده از پلاستیک بازیافتی

سامسونگ همچنین میزان پلاستیک بازیافتی استفاده شده در لوازم خانگی خود 

را افزایش خواهد داد. برای این منظور، استفاده از پلاستیک بازیافتی را علاوه بر 
اجزای داخلی وسایل خود به عناصر بیرونی نیز گسترش خواهد داد.

سامسونگ قصد دارد مقدار تعیین شده استفاده از پلاستیک بازیافتی در لوازم 
خانگی خود را از پنج درصد در سال ۲۰۲۱ به ۳۰ درصد در سال ۲۰۲۴ افزایش 
دهد. میزان این افزایش از ۲۵ هزار تن پلاســتیک بازیافتی در سال ۲۰۲۱ به 
۱۵۸هزار تن در سال ۲۰۲۴ خواهد رسید.علاوه بر این، سامسونگ همچنین نوع 
جدیدی از پلاستیک بازیافتی پلی پروپیلن را برای لوله های ماشین لباسشویی خود 
توسعه داده است. این شرکت با استفاده از پلی پروپیلن و پلی اتیلن دور ریخته شده 
از اقلامی مانند جعبه های غذا و بندهای ماســک صورت، نوع جدیدی از رزین 

بازیافتی را ایجاد کرده است که در برابر ضربه های خارجی مقاوم تر است.
بسته بندی پایدارتر

سامسونگ همچنین در حال گسترش استفاده از بسته بندی های سازگار با محیط 
زیست است تا مجموعه بزرگ تری از محصولات، از جمله لوازم خانگی مانند 
جاروبرقی، اجاق های مایکروویو، تصفیه کننده هوا و غیره را شامل شود. این به 
مصرف کنندگان امکان می دهد تا جعبه هایی را که محصولاتشــان در آن قرار 

دارد تغییر کاربری دهند.
این اقدامات برای اولین بار در سال ۲۰۲۱ در کره جنوبی راه اندازی شد و در سال 

۲۰۲۲ به بازارهای جهانی معرفی خواهد شد.
برای دسترسی به اطلاعات بیشتر در مورد اقدامات ابتکاری سازگار با محیط 

زیست سامسونگ، لطفاً به Samsung.com مراجعه کنید. 

بی دقتی مضحک یک گروه هکری هندی باعث شــد تا رایانه های آنها به 
تروجان طراحی شده خودشان آلوده شود و تمامی اسرار این گروه افشا شود.

گردش کار داخلی این گروه و روش های کاری آنها پس از فعال شــدن تروجان طراحی شده 
توسط خود آنان به طور کامل مشخص شد.بررسی های مؤسسه ملویربایتس نشان می دهد این 

گروه که اسامی مستعاری مانند پچ ورک، منسون، چاینااستراتس و غیره دارند، از سال ۲۰۱۵ فعال 
بوده اند و تا به حال بارها با هدف سرقت اطلاعات و برخی فعالیت های مخرب دیگر به سازمان ها 
و مؤسسات مختلف حمله کرده اند. آنان در سال های اخیر به برخی مؤسسات تحقیقاتی در حوزه 
زیست پزشکی و علوم مولکولی نیز حمله کرده اند.در تاریخ هفتم ژانویه اعضای این گروه به اشتباه 

رایانه های خود را به تروجان ســاخت خودشان به نام راگناتلا آلوده کردند و در نتیجه اسکرین 
شــات های نمایشگرهای رایانه ای، کلمات عبور تایپ شده با صفحه کلیدها و برخی داده های 
دیگر آنها در دسترس محققان قرار گرفت.این تروجان که معمولاً از طریق ایمیل ارسال می شود، 
ضمن تهیه اسکرین شات از نمایشگرها، کلمات عبور، فایل های مختلف و غیره را سرقت می کند.

اقدامات سامسونگ برای سازگاری بیشتر لوازم خانگی با محیط زیست در سال 2022

گاف هکرهای هندی 
اسرارشان را لو داد

اخبار کوتاه 

شرکت سامســونگ ماه آینده سری جدید 
گوشــی های اس ۲۲ را به بازارهای جهان 

عرضه می کند. 
شرکت سامســونگ قرار است به زودی سری جدید 
گوشی هوشمند گلکسی اس ۲۲ را معرفی و به بازارهای 
جهانی عرضه کند. سامســونگ احتمالاً ســه گوشی 
گلکســی Plus S۲۲ ،S۲۲ و Ultra S۲۲ را در ۸ فوریه معرفی می کند. بر اســاس برخی از 
شایعات هر سه تلفن همراه صفحه نمایش بسیار روشنی خواهند داشت. در همین حال، دوربین 
گلکسی اس ۲۲ اولترا چیزی را ارائه می دهد که سامسونگ آن را لنز فوق شفاف می نامد.این سه 
گوشی از تراشه اسپندراگون کوالکام ۸ که توسط سامسونگ ساخته شده استفاده می کنند. البته پیش 
بینی می شود دستگاه های خارج از آمریکا دارای تراشه Exynos ۲۲۰۰ سامسونگ باشند که از 
یک GPU مبتنی بر معماری AMD ۲ RDNA استفاده می کنند و می توانند از ردیابی پرتو 

پشتیبانی کنند. قبلًا تصاویر متعددی از  سه گوشی جدید سامسونگ منتشر شده است.
زمان بندی رویداد و تاریخ انتشار  گوشی های هوشمند هنوز تایید نشده است، اما سامسونگ معمولا 
رویداد های پرچم دار گوشی های هوشمند خود را هر سال تقریباً در همان زمان برنامه ریزی می کند. 
ظاهراً غول فناوری کره قصد دارد محصولات جدید خود را در نمایشگاه MWC ۲۰۲۲ بارسلون 

معرفی و به بازارهای جهانی عرضه کند. 

اپل واچ ممکن است تا چندین سال دیگر به جدیدترین سنسورهای ردیابی 
ســلامت مجهز نشود.  شــرکت اپل علاوه بر طراحی و عرضه گوشی های 
هوشمند، ساعت های هوشمندی را نیز با قابلیت های مختلف به بازارهای جهانی 

عرضه کرده است.
با عرضه اپل واچ ســری ۷، بسیاری از اینکه دیدند ساعت هوشمند جدید اپل، فاقد برخی از 
جدیدترین حسگر هایی است که توسط برخی از برند های رقیب این شرکت در بازار پوشیدنی ارائه 
شده، ناامید شدند. اکنون گزارشات جدید جزئیات بیشتری در این خصوص به اشتراک گذاشتند 
 Power On Mark و متاسفانه خبر های بدی نیز به گوش می رسد.در جدیدترین خبرنامه
Gurman، درباره سنسورهای جدیدی که اپل در حال حاضر روی آن ها کار می کند و اینکه 
این حسگرها چه زمانی قرار است در ساعت های هوشمند تجاری سازی شود، صحبت شده است. 
در این گزارش گفته شده که سه حسگر اصلی ردیابی سلامتی که در حال حاضر در بازار هستند، 
به این زودی ها در اپل واچ در دسترس نخواهند بود.حسگرهای مورد بحث شامل اندازه گیری 
گلوکز )قند خون(، فشار خون و اندازه گیری دمای بدن است. در حالی که اپل در حال کار روی 
این حسگرها است، گورمن معتقد است که تا عرضه این قابلیت های جدید چندین سال باقی مانده 
 Watch است. آخرین ویژگی ردیابی سلامت که در نسل بعدی ساعت های هوشمند اپل یعنی
Series ۸ عرضه می شود، ممکن است سیستم پیشرفته نظارت بر الگوی خواب باشد.به خاطر 

داشته باشید که تا عرضه اپل واچ جدید هنوز چند ماه دیگر باقی مانده است. 

دانشمندان امیدوارند تلسکوپ فضایی جیمز 
وب ســوخت کافی برای ۲۰ سال اکتشاف 

فضایی را داشته باشد. 
در حالی که تلسکوپ فضایی جیمز وب به سمت مقصد 
خود در فاصله ای دور از زمین حرکت می کند، خبر های 
خوبی در مورد این تلســکوپ منتشر شده است. به نظر 
می رسد که برای جیمز وب سوخت زیادی باقی مانده است.دانشمندان این خبر را در یک کنفرانس 
مطبوعاتی در روز شنبه )۸ ژانویه( که به مناسبت استقرار آینه تاریخی در فضا برگزار شد، اعلام کردند. 
این کنفرانس پس از آن برگزار شد که جیمز وب پیچیده ترین فاز استقرار و بازگشایی خود را بدون 
هیچ مشکلی انجام داد.بیل اوکس مدیر پروژه جیمز وب در کنفرانس مطبوعاتی که توسط مرکز پرواز 
فضایی گودارد ناسا در مریلند برگزار شد به پرتاب فوق العاده دقیق راکت آریان ۵ اشاره کرد که تلسکوپ 
وب را به فضا پرتاب کرد.اوکس می گوید به دلیل بالا بودن میزان دقت آریان ۵ در پرتاب تلسکوپ به 
مدار، میزان سوخت زیادی برای جیمز وب باقی مانده است. دانشمندان امیدوارند جیمز وب برای حدود 
۲۰ سال اکتشاف فضایی سوخت کافی داشته باشد. گفته می شود این تلسکوپ در حدود دو هفته دیگر 
یک عملیات تصحیح مسیر را انجام می دهد تا در مسیر رسیدن به مقصد نهایی خود قرار بگیرد.انتظار 
می رود که جیمز وب تا تاریخ ۲۳ ژانویه به محل مورد نظر خود برسد و جایگاه خود را تثبیت کند. مکان 

استقرار این تلسکوپ در نقطه دوم لانگژی است که در فاصله ۱.۵ میلیون کیلومتری زمین قرار دارد.

اپل سنسورهای سلامتی را به اپل واچ اضافه نمی کند نظارت بر زخم های عمیق جراحی با بخیه هوشمند   سامسونگ S۲۲ ماه آینده راهی بازار می شود جیمز وب برای ۲۰ سال اکتشاف فضایی سوخت دارد 

محققان یک بخیه هوشمند   توسعه د  اد  ه اند   که نیازی به باتری ند  ارد   و به صورت 
بی سیم اطلاعات زخم و محل جراحی را منتقل می کند  . این بخیه  هوشمند   د  ارای 
یک حسگر الکترونیکی کوچک است که می تواند   وضعیت زخم، روند   بهبود   و 

نشت مایع میان بافتی را به صورت مد  اوم کنترل  کند  .
به گزارش پایگاه خبری ســاینس، نظارت بر زخم پس از عمل جراحی، یک گام مهم برای 
جلوگیری از عفونی شد  ن زخم، بازشد  ن زخم و سایر عوارض آن است. زمانی که محل جراحی د  ر 
یک بافت عمقی وجود   د  ارد  ، نظارت فقط با روش های پرهزینه مانند   راد  یولوژی امکان پذیر است، یا 

فقط باید   به مشاهد  ات بالینی بسند  ه کرد  .
یکی از روش های نظارت بر بافت های عمیق، کاشت حسگرهای بیوالکترونیکی است که آن هم 
معایبی د  ارد   و ممکن با بافت زخم سازگاری ند  اشته باشد  . محققان د  انشگاه سنگاپور برای حل این 
مشکل یک بخیه هوشمند   توسعه د  اد  ه اند   که نیازی به باتری ند  ارد   و به صورت بی سیم اطلاعات 
زخم و محل جراحی را منتقل می کند  . این بخیه های هوشمند   د  ارای یک حسگر الکترونیکی 
کوچک است که می تواند   وضعیت زخم، روند   بهبود   و نشت مایع میان بافتی را به صورت مد  اوم 
کنترل  کند  .این بخیه هوشمند   د  ارای سه قسمت است: یک نخ ابریشمی با کاربرد   پزشکی که 
پوششی از جنس پلیمر رسانا د  ارد  . این پوشش باعث می شود   نخ ابریشمی به سیگنال های بی سیم 
پاســخ د  هد  . قسمت د  وم یک حسگر الکترونیکی بد  ون باتری است و قسمت سوم یک مولفه 

بازخوان بی سیم است که باعث می شود   بخیه از خارج از بد  ن کنترل شد  .

افرانت به عنوان یکی از شرکت های 
پرظرفیت  در ارائه خدمات مرکز داده، 
موفق به دریافت گواهینامه رتبه بندی 
ارائــه دهندگان خدمــات مرکز داده 
کشور، از سازمان فناوری اطلاعات شد.
فریبرز باذرجانی مدیرعامل افرانت در مراسم 
اعطای گواهینامه رتبه بنــدی ارایه دهندگان 
خدمات مراکز داده که با حضور رییس سازمان 
فناوری اطلاعات و جمعی از معاونین آن و رییس 
سازمان نظام صنفی رایانه ای کشور برگزار شد؛ 

با اشــاره به اینکه مراکز داده کارخانه های صنعت ICT هستند، گفت: مراکز 
داده در دنیا جزو صنایع مادر و اســتراتژیک فضای مجازی می باشند؛ بنابراین 
ضرورت ســاماندهی و رتبه بندی آن ها در راستای حمایت از سرمایه گذاری 
بخش خصوصی و صیانت از حقوق ارائه دهندگان و مصرف کنندگان خدمات 

آن ضروری است.
وی با بیان اینکه افرانت به عنوان یک شرکت دانش بنیان توانسته است با ارایه 
خدمات پهنای باند اینترنت اختصاصی، خدمات دیتاسنتر، خدمات ابری و تجارت 
الکترونیکی به عنوان شرکت پیشگام در خدمت رسانی به جامعه IT کشور گام 
بردارد، گفت: مراکز داده )دیتاسنتر( افرانت از سال ۱۳۸۸ با هدف ایجاد زیرساخت 
ارتباط بین الملل و توسعه شبکه ملی اطلاعات در راستای اشتغالزایی، حمایت از 
اقتصاد دانش بنیان و رشد و شکوفایی اقتصاد دیجیتال شکل گرفت و در طول این 
سال ها با ایجاد و توسعه دیتاسنترهای متناسب با به روزترین استانداردهای جهانی 
توانسته درصد قابل توجهی از محتوای داخلی شرکت های دولتی، خصوصی، 

استارتاپ ها و شرکت های دانش بنیان را میزبانی نماید.
مهنــدس باذرجانی ارائه خدمات منطبق با الزامات مشــتریان با بکارگیری 
فرآیندهای مدیریتی مبتنی بر استانداردهای روز دنیا )ملی و بین المللی( و الگو 
برداری از بهروش ITIL و بومی ســازی تجارب جهانی و اســتفاده از آن را 

از مزایای مراکز داده افرانت دانســت و گفت: ما 
با ارایه سرویس هایی با ضریب اطمینان و بهره 
وری بالا، دسترس پذیری، کارایی و پایداری بالا 
توانسته ایم در این سالها به اهداف کلان خود 
با محوریت توسعه خدمات مرکزداده کشور جامه 

عمل بپوشانیم.
وی بــا بیان اینکــه در حال حاضــر حدود 
۱۵۰۰ شــرکت از ســرویس و خدمات افرانت 
اســتفاده می کنند که نزدیــک ۸۰ درصد آنها 
 ICT شرکت های دانش بنیان فعال در حوزه
هستند، گفت: در طول این سالها پتانسیل خوبی در کشور ایجاد شده و اگر این 
زیرساخت ها توسعه یابد شرکت های حوزه استارتاپ و دانش بنیان می توانند با 

استفاده از این بستر زمینه رشد خود را فراهم آورند.
مدیرعامل افرانت شــبکه ملی اطلاعات را رکن اساســی و زمینه ساز رشد 
اقتصاد دیجیتال و توســعه پایدار دانست و گفت: تسهیل در ارائه فیبر تاریک 
به شرکت های FCP با توجه به ماهیت عمده فروشی این شرکت ها، تغییر 
تعهدات پروانه به توسعه محوری به جای تکنولوژی گرایی جهت فراهم نمودن 
زیرساخت شبکه ملی اطلاعات، حمایت از شرکت ها جهت استفاده ازمعافیت 
مالیاتی ماده ۱۳۲ قانون مالیات های مستقیم جهت صرفه جویی و سرمایه گذاری 
در پروژه های توسعه ای، افزایش کیفیت تولید تجهیزات داخلی در راستای افزایش 
خریدهای داخلی و کاهش وابستگی، ارائه برق باتعرفه های حمایتی به دیتاسنتر با 
توجه به ارائه سرویس به کسب و کارهای نوپا و تامین مالی پروژه های توسعه ای 
ازطریق تسهیلات مناسب با استمهال منطقی می تواند روند توسعه شبکه ملی 

اطلاعات را سرعت بخشد.
وی در پایان گفت: امیدواریم با همکاری و حمایت سازمان فناوری اطلاعات 
و ســازمان نظام صنفی رایانه ای تهران بتوانیم صنعت مراکز داده را در کشور 

توسعه دهیم.

رئیس صندوق نوآوری و شــکوفایی 
گفت: شرکتهای دانش بنیان می توانند 
مشکلات و چالشهای صنعت بیمه را 

رفع کنند.
دکتــر علی وحدت در رویــداد تبادل فناوری 
صنعت بیمه که به صــورت مجازی در محل 
صندوق نوآوری و شکوفایی برگزار شد، با بیان 
اینکــه در حال حاضر بعد از ۱۱ ســال، ۶۵۰۰ 
شرکت دانش بنیان در کشور فعالیت می کنند، 
گفت: اکنون در مرحله ای هستیم که اکوسیستم 

نوآوری شرکت های دانش بنیان، استارت آپ ها، شتابدهنده ها، صندوق های 
تامین مالی در کشور ایجاد شده است.رئیس صندوق نوآوری و شکوفایی با اشاره 
به این رویداد که در حوزه بیمه اســت، گفت: صندوق در حوزه توسعه فناوری 
صنعت بیمه عقب است؛ طی یکی دو سال اخیر تحولات جدی در این صنعت 

ایجاد شده ولی کماکان مشکلات و چالش هایی گریبانگیر صنعت بیمه است.
به گفته وحدت، در حال حاضر حداکثر استفاده صنعت بیمه از شرکت های دانش 
بنیان در بخش کوچک فروش بیمه است.رئیس صندوق نواوری و شکوفایی 
گفت: شرکت های دانش بنیان می توانند در دو حوزه به صنعت بیمه خدمات 
رســانی کنند که یک حوزه آن رفع نیازهای صنعت بیمه در زمینه هایی چون 
کاهش هزینه ها و افزایش راندمان است. شرکتهای دانش بنیان توانایی رفع 
چالش های صنعت بیمه را دارند.وی با تاکید بر اینکه دانش بنیان ها می توانند در 
توسعه بازار صنعت بیمه موثر و قوی عمل کنند، گفت: مسیر موفقیت صنعت بیمه 
چه در حوزه کاهش هزینه ها و چه در توسعه بازار از شرکت های دانش بنیان و 
نهادهای سیاستگذار عبور می کند. حوزه های علم و فناوری می توانند در توسعه 
بیمه موثر باشد ولی ما اصراری نداریم که این شرکت ها در حوزه فروش بیمه وارد 
شوند.وحدت با اشاره به تاکیدات مقام معظم رهبری در رسیدن سهم شرکت های 
دانش بنیان در GDP به میزان ۵ درصد، گفت: در حال حاضر میزان فروش 

شرکت های دانش بنیان ۲۰۰ هزار میلیارد تومان 
است که در افق ۱۴۰۴، باید سهم این شرکت 
ها از GDP به ۵ درصد برســد و این شرکت 
ها برای گردش مالی خود نیاز به ابزاری به نام 
بیمه دارند تا بتوانند محصولات خود را در صنایع 
مختلف ارائه دهند؛ امیدواریم که این رویداد نقطه 

آغازی برای نفوذ فناوری در صنعت بیمه باشد.
رئیس صندوق نواوری و شکوفایی در خصوص 
»قانون جهش تولید دانش بنیان« گفت: اکنون 
این قانون در دستور کار مجلس شورای اسلامی 
قرار گرفته و کلیات آن به جز یک بند تصویب شده است.در ادامه سیاوش ملکی 
فر معاون توسعه نواوری صندوق نوآوری و شکوفایی با بیان اینکه این صندوق 
مولود تصویب قانون حمایت از شــرکت های دانش بنیان بوده است، گفت: با 
برگزاری رویدادهای تبادل فناوری در حوزه های مختلف، ۵۵ قرار داد فناورانه 
بالغ بر ۶۹۰ میلیارد تومان منعقد شــده است.وی با بیان اینکه به صورت کلی 
۲هزار و ۳۲ نیاز فناورانه در این رویدادها به شرکت های دانش بنیان ارائه شده 
است، گفت: یکی از این رویدادها که امروز برگزار شد رویداد صنعت بیمه است 
که در این رویداد ما با همکاری بیمه مرکزی و ۷ شرکت بیمه، ۱۷ نیاز فناورانه در 
این حوزه را شناسایی و استخراج کردیم.ملکی فر خاطر نشان کرد: ۶۰۰ شرکت 
دانش بنیان توانمند در حوزه بیمه شناسایی شدند اما طی فراخوانی که داشتیم در 
نهایت ۱۸۱ درخواست مذاکره از سوی ۷۰ شرکت به ما ارسال شد و این عدد 
یعنی ۷۰ شرکت توانمند در کشور وجود دارد که می توانند نیازهای صنعت بیمه 
را مرتفع کنند.در حاشیه این رویداد ۳ قرارداد و دو تفاهم نامه بین شرکت های 
بیمه و دانش بنیانها منعقد شد.۳ قرارداد با موضوعات »دریافت سرویس api در 
جهت ارائه سرویس تعیین مقصر حادثه بیمه شخص ثالت«، »استفاده از سرویس 
کارشناسی مجازی بازدید اولیه در فضای ابری« و » انتفاع از محصول نرم افزاری 

سامانه هوشمند مدیریت دفتر کار نمایندگان« بود.

از سوی سازمان فناوری اطلاعات صورت گرفت؛ رئیس صندوق نوآوری مطرح کرد؛

 اعطای گواهی رتبه بندی 
مرکز داده ممیزی شده کشور به افرانت

 پتانسیل شرکتهای دانش بنیان
 در حل چالشهای صنعت بیمه
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